
Marszalek Sejmu RP
Pani Ewa Kopacz

Szanowna Pani Mars zaNek
Zapoznaliimy sig ztreficiq listu od Pani do delegat6w na II Kongres Delegat6w PZD,

w kt6rym w cieplych slowach wypowiada sig Pani o dzialkowcach.
Co sig zmienilo przez te parg miesigcy, 2e sig Pani od nas odwr6cila ? Jak informuj4

nas starzy dzialkowcy, grunty, na jakich znajduj1 sig obecnie ogrody, kiedyS byly wykupione
cigzkq pracE, a wigc dlaczego teraz mamy je opuScil bez Zadnych odszkodowari i terenu
zastgpczego. My, mlodzi dzialkowcy - nastgpcy gl6wnie naszych dziadk6w - jeZdzilijmy w
wakacje na dzialkg i chcemy czynil td dalej i nauczyt swoje dzieci obcowania z przyrod4,
ekologicznej uprawy r6lnychroSlin oraz odpoczqdwsr6d s4siad6w w poczuciu wsp6lnoty.

P o zdr aw i amy P ani q Mar s zal e k
Obecni i przyszli wyborcy

Kandydaci na dzialkowc6w zebrqni na szkoleniu w dn. 4 sierpnia 2012r. w Bialymstoku
(podpisy 33 os6b).

Bialvstok dn. 04. 08. 2 0 1 2r.


